
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО

ПРОТОКОЛ

№ 11
ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО, ПРОВЕДЕНО НА 23 ЮЛИ 
2024 ГОДИНА ОТ 14.00 ЧАСА В ЗАСЕДАТЕЛНАТА ЗАЛА НА ОБЩИНА СЕВЛИЕВО

Днес, 23 ЮЛИ 2024 год. от 14.00 часа в зала 300 на община Севлиево се проведе заседание 
на Общинския съвет - Севлиево. На заседанието присъстваха 27 общински съветника.

Отсъстват: Илияна Дянкова Николова - Иванова
Христо Николов Христов

Присъстваха:
1. д-р Иван Иванов - кмет на община Севлиево
2. Невена Тодорова - зам.кмет на община Севлиево
3. Красимира Йорданова - зам.кмет на община Севлиево
4. Ердоан Узунов - зам.кмет на община Севлиево

В залата присъстваха общински служители и представители на медиите.

Заседанието бе открито и ръководено от д-р Явор Памукчиев - Председател на Общинския 
съвет - Севлиево.

д-р Явор Памукчиев даде думата на Павлинка Гатева - Председател на Общинската 
избирателна комисия - Севлиево, която запозна общинските съветници с решение № 272- 
МИ/30.06.2024 г. на Общинската избирателна комисия, относно обявяване за избран за кмет на 
кметство Батошево Недьо Маринов Маринов.

Новоизбраният кмет на кметство Батошево положи клетва и подписа клетвен лист.

ОБСЪЖДАНЕ НА ДНЕВНИЯ РЕД:

Д-Р ИВАН ИВАНОВ - Кмет на община Севлиево
По дневния ред правя предложение като т.1.12. да влезе предложение за: Приемане на 

одитен доклад № 0100315523 за резултати от извършен финансов одит на ГФО на община Севлиево 
за 2023 г. на Сметна палата. Като следваща т.1.13. в дневния ред да влезе предложение за: 
Предоставяне на финансова помощ на община Болярово, във връзка с преодоляване последствията 
от опустошителните пожари през м. Юли 2024 година, а досегашната предложена т.1.12. да стане 
т.1.14.

Тъй като не се направиха други предложения по дневния ред, Председателят на Общинския 
съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват по процедура за прекратяване 
на разискванията.

“ЗА” - 26 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват предложението на д-р Иван Иванов - кмет на община Севлиево - като т.1.12. в дневния ред 
да влезе предложение относно: Приемане на одитен доклад № 0100315523 за резултати от 
извършен финансов одит на ГФО на община Севлиево за 2023 г. на Сметна палата.

“ЗА” - 25 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма
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Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват предложението на д-р Иван Иванов - кмет на община Севлиево - като т.1.13. в дневния ред 
да влезе предложение относно: Предоставяне на финансова помощ на община Болярово, във връзка 
с преодоляване последствията от опустошителните пожари през м. Юли 2024 година

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват предложения дневен ред, заедно с приетите вече допълнения

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет прие следния

ДНЕВЕН РЕД:

1. ПРЕДЛОЖЕНИЯ ОТ КМЕТА НА ОБЩИНАТА

1.1. Изменение на Наредба за определянето и администрирането на местните такси и 
цени на услуги на територията на община Севлиево, приета с решение № 132 от 
11.09.2018 г. на Общински съвет - Севлиево

1.2. Допълване на Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост 
през 2024 г. Продажба на урегулирани поземлени имоти У1-481 и УП-481, кв.53 - 
частна общинска собственост в с.Душево, община Севлиево. Одобряване на пазарна 
оценка и определяне на пазарна цена за продажба

1.3. Допълване на Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост 
през 2024 г. Продажба на поземлен имот в село Стоките, община Севлиево. 
Одобряване на пазарна оценка и определяне на пазарна цена за продажба на имота

1.4. Даване съгласие за членство на „ДКЦ-1-СЕВЛИЕВО“ ЕООД, ЕИК 107504281 в 
Националното сдружение на лечебните заведения за специализирана извънболнична 
медицинска помощ

1.5. Прекратяване на социалната услуга „Наблюдавано жилище“ и промяна на услугата 
„Център за настаняване от семеен тип за деца/младежи с увреждания“ в социална 
услуга „Център за настаняване от семеен тип за пълнолетни лица с умствена 
изостаналост“

1.6. Актуализиране състава на Комисия за разглеждане на постъпили заявления и 
отпускане на финансови помощи с цел подпомагане на лечението на граждани от 
община Севлиево

1.7. Промяна предназначението на земеделска земя - поземлен имот /ПИ/ 65927.557.107 
по плана на новообразуваните имоти на селищно образувание „Хоталич“, местност 
„Функата“, Община Севлиево

1.8. Даване на съгласие за провеждане на външната регулационна линия към улица с 
о.т.39 - о.т.46 на УПИ 1У-4, кв.9 по плана на с.Валевци, община Севлиево по 
фасадата на съществуващата в имота сграда

1.9. Одобряване на Подробен устройствен план /ПУП/ - план за регулация и застрояване 
/ПРЗ/ за част от кв. 25, 25а и кв. 27, засягащо улица с о.т. 43 - о.т. 149а - о.т. 149 и 
о.т. 1496 и о.т. 64 по плана на с. Горна Росица

1.10. Даване на съгласие за частично изменение на Подробен устройствен план /ПУП/ - 
план за регулация и застрояване /ПРЗ/ за част от кв. 41 и кв. 49, засягащо улица от 
о.т. 109 до о.т. 177 по плана на с. Петко Славейков

1.11. Даване на разрешение за изработване на подробен устройствен план - парцеларен 
план (ПУП-ПП) за трасе на водоснабдителен преносен (довеждащ) провод и 
съоръжения към него - за обект: „Преносен (довеждащ) водопровод от НВ „Хирево“ 
до ПС „Чешмите ” - с. Дамяново”, започващо след НВ „Хирево“ - с. Хирево - 
публична общинска собственост (ПОС) на община Севлиево до включването му в

2



черпателния резервоар на ПС „Чешмите“ - с. Дамяново - ПОС на община Севлиево, 
преминаващо през съответните поземлени имоти от урбанизираната територия на е. 
Хирево и извън урбанизираните територии в землищата на селата Хирево и 
Дамяново, община Севлиево, област Габрово

1.12. Приемане на одитен доклад № 0100315523 за резултати от извършен финансов одит 
на ГФО на община Севлиево за 2023 г. на Сметна палата.

1.13. Предоставяне на финансова помощ на община Болярово, във връзка с преодоляване 
последствията от опустошителните пожари през м. Юли 2024 година

Докладва: д-р Иван Иванов

1.14. Предоставяне на допълнителна финансова помощ на Народно читалище „Възраждане 
- 1927“ село Петко Славейков

Докладва: Калина Георгиева - 
Заместник-кмет "Финансови дейности"

2. ПРЕДЛОЖЕНИЯ ОТ ПОСТОЯННИ КОМИСИИ И ОБЩИНСКИ 
СЪВЕТНИЦИ

2.1. Одобрени кандидати за финансово подпомагане на изследвания и процедури 
свързани с асистирана репродукция за семейства и лица с репродуктивни проблеми, 
живеещи на семейни начала на територията на Община Севлиево

Докладва: д-р Сюзан Садъкова-Томева- 
Председател на ПК „Здравеопазване и социални дейности“

2.2. Приемане на изменение на „Правилника за организацията и дейността на Общинския 
съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация в 
община Севлиево, приет с Решение № 244 от 26.07.2016 г. на Общински съвет - 
Севлиево

2.3. Попълване състава на и ПК „Сигурност, обществен ред и организация на 
движението” и ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“

2.4. Изменение на т. 1 от Решение № 003 ог 28.11.2023 г. на Общински съвет - Севлиево и 
избор на заместник-председател на Общински съвет - Севлиево

Докладва: д-р Явор Памукчиев

ПО ТОЧКА 1.1.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ съвместно с ПК „Здравеопазване и социални 
дейности“ разгледахме т.1.1. от дневния ред, запознахме се с посочените мотиви, с целите, които се 
предлагат за постигане с това изменение и подкрепяме единодушно предложението.

МИТЬО МИТЕВ - общински съветник от ЗЕМЕДЕЛСКИ НАРОДЕН СЪЮЗ, Председател на 
ПК „Земеделие и гори”

На свое редовно заседание ПК „Земеделие и гори“ разгледа т.1.1. и след като беше запозната 
от служител от общината, единодушно смята да подкрепи предложението и предлага на ОбС да го 
подкрепи единодушно.

Също така ПК „Земеделие и гори“ разгледа т. 1.3. и т. 1.7. където предлага на ОбС да бъдат 
единодушно подкрепени.
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МИХАИЛ ЙОНКОВ - Председател на групата общински съветници от ПП-ДБ
Аз искам да изкажа мнение относно тази т.1.1. от дневния ред в два аспекта. Първият е, 

хубаво е когато се прави приравняване към националното законодателство за една точка, да има и 
друга точка, която не е по същия параграф. Така, че според мен двете подточки, които са в тази 
точка би трябвало да се предлагат отделно, тъй като касаят различни неща. Независимо, тъй като по 
едната така или иначе ще я приемем, защото трябва да го направим законодателно, да сме изрядни, а 
втората може да има различни тълкувания.

На второ място, аз попитах и на бюджетната комисия, когато се представят такива 
предложения, които ще доведат до намаляване на приходите на общината, което е напълно резонно 
и е хубаво да има някакви справки, които да ни ориентират колко от тези приходи ще бъдат по- 
малко в този период. Предполагам, че имаме извадка колко от тези услуги нашите съграждани 
подават по електронен път.

Д-Р ИВАН ИВАНОВ - Кмет на община Севлиево
В една точка са, тъй като касаят една наредба. Не виждам причина да бъдат две различни 

предложения. Не знам какво точно имате предвид, че е проблем. Юристите на общината, които са 
подготвили предложението са го огледали и няма такъв проблем. В една наредба могат да бъдат 
направени на едно заседание редица промени. В крайна сметка ОбС може да приеме само едната 
точка, или само другата точка, каквото се реши в заседанието това се случва. Сега Вие може да 
приемете да гласувате както искате. Направете тогава предложение процедурно.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват по процедура за прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН ПАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

“ЗА” - 26 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД. ” - няма
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РЕШЕНИЕ №201
На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 

Общински съвет - Севлиево:
1. Приема нова ГЛАВА ЧЕТВЪРТА.ТАКСИ ЗА ПРЕДОСТАВЯНЕ НА ЕЛЕКТРОННИ 

АДМИНИСТРАТИВНИ УСЛУГИ в Наредба за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на община Севлиево, със следното съдържание:
Чл. 52 (1) За предоставянето на административни услуги по електронен път, се събира такса 
в намален размер от десет на сто спрямо таксата за присъствено заявление и предоставяне 
на услугата.
(2) Намалението по ал. 1 не може да надвишава двадесет лева.
(3) За предоставяне на административни услуги по електронен път не се изисква прилагане на 
документ за платена такса, когато таксата е платена по електронен път. За документ за 
платена такса се смята съвкупността от данните за полученото плащане по сметката на 
доставчика на услугата.

2. ИЗМЕНЯ Приложение № 1 към чл. 49 от Наредбата, в частта касаеща цени за продажба на 
стояща дървесина на корен по ценоразпис от общински горски територии, по реда на 
чл.71, ал.1, т.2, т.4, т.7 и т.9 от (НУРВДГТДОС), както следва:

Катего 
рия 

дървес 
ина

Размер и качество на 
асортиментите

Цена на 1 пл. м3 / лв. без ДДС /
Бял 
бор 
чер 
бор

смърч 
ела

бук Топо
ла

липа Ака
ция

абър, 
клен 
кгбр

дъб Цер 
ДРУ 
ги

ЕДРА Трупи за шперплат 140 100

Трупи за бичене над 30 
см

100 110 100 90 90 80 120 70

Трупи за бичене от 18 до 
29 см

90 100 75 55 75 70 100 60

СРЕДИ 
А

Обли греди 65 65

Трупи от 15 до 17 см 60 60 55 55 55 55

Технологична дървесина 30 30 50 50 50 50 60 50

ДРЕБН
А

Колове 60
Ритловици 30 30
Технологична дървесина 30 30 50 35 35 50 50 50

ДЪР 
ВА

Обли занаятчийски 
материали

40 40 60 40 50 50 50

Дърва за огрев 50 35 40 50 50 50 50
Технологична дървесина 30 30 50 35 40 50 50 50 50

3. ИЗМЕНЯ Приложение № 1 към чл. 49 от Наредбата, в частта касаеща цени за продажба на 
дървесина на склад по ценоразпис от общински горски територии по реда на чл. 71 ал.1 , т.2, 
т.4, т.7 и т.9 от НУРВДГТДОС, както следва:

Кате
гория 

дървес 
ина

Размер и качество на 
асортиментите

Цена на 1 пл. м3/ лв. без ДДС /

Бял 
бор,

Чер 
ен

бук Топ 
ола,

лип 
а

Ака Габ
ЪР

Дъб Цер 
други
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смъ
РЧ

бор вър 
ба
елш
а

ция Кле 
н 
кгб 
р

чере 
ша

ЕДРА Трупи за шперплат 195 155
Трупи за бичене над 30 см 155 165 155 145 145 135 175 125
Трупи за бичене от 18 до 29 
см

145 155 130 110 130 125 155 115

СРЕД 
НА

Обли греди 120 120
Трупи от 15 до 17 см 115 115 110 110 110 110 120 105
Технологична дървесина 89 89 125 110 110 115 125 125

ДРЕБ 
НА

Колове 115
Ритловици 85 85
Технологична дървесина 85 85 105 90 90 105

ДЪР 
ВА

Обли занаятчийски 
материали

95 95 115 95 100 105 105

Дърва за огрев 105 90 95 105 105 105 105
Технологична дървесина 85 85 105 90 95 105 105 105 105

4. ИЗМЕНЯ Приложение № 1 към чл. 49 от Наредбата, в частта касаеща цени за продажба на 
дървесина от общински горски територии по чл. 71 ал.1 т.1, т.З, т.6 и т.8 от НУРВДГТДОС 
/дървесина от санитарни и принудителни сечи, увредена в резултат на биотични и абиотични 
въздействия и остатъци от дървесина в сечищата след тяхното освидетелстване/, както следва:

ИГЛОЛИСТНИ лв/ пл.м/3 лв/ пл.м/3
На корен На склад

трупи бб; чб > 30 см 55 110
трупи бб; чб - 18-29 см 52 107
т. трупи - 15-17 см 48 103
греди - бб; чб 42 97
дърва бб;чб 20 75
ритловици 33 88
ШИРОКОЛИСТНИ
трупи > 30 см 60 115
трупи - 18-29 см 50 110
т. трупи - 15-17 см 45 100
греди 45 100
коли 42 97
дърва 36 90
вършина 8 63

5. ИЗМЕНЯ Приложение № 1 към чл. 49 от Наредбата, в частта касаеща цени за продажба на 
дървесина на корен от извънгорски територии, извън населени места.

ИГЛОЛИСТНИ лв/ пл.м/3
трупи бб; чб > 30 см 70
трупи бб; чб - 18-29 см 60
т. трупи - 15-17 см 40
греди - бб; чб 40
дърва бб; чб 20
ритловици 30
ШИРОКОЛИСТНИ
трупи > 30 см 70
трупи - 18-29 см 60
т. трупи - 15-17 см 40
греди 40
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коли 35
дърва 25
вършина 8
Трупи орех, черница 200

6. ИЗМЕНЯ Приложение № 1 към чл. 49 от Наредбата, в частта касаеща цени за продажба на 
дървесина на корен от урбанизираните територии, както следва:

ИГЛОЛИСТНИ лв/ пл.м/3
трупи бб; чб > 30 см 50
трупи бб; чб - 18-29 см 40
т. трупи - 15-17 см 30
греди - бб; чб 25
дърва бб;чб 20
ритловици 20
ШИРОКОЛИСТНИ
трупи > 30 см 45
трупи - 18-29 см 40
т. трупи - 15-17 см 30
греди 30
коли 30
дърва 25
вършина 8
Трупи орех, черница 200

7. ИЗМЕНЯ Приложение № 1 към чл. 49 от Наредбата, в частта касаеща цени за продажба 
на дървесина от склад на Община Севлиево, както следва:

ИГЛОЛИСТНИ лв/ пл.м/3
трупи бб; чб > 30 см 100
трупи бб; чб - 18-29 см 90
т. трупи - 15-17 см 80
греди - бб; чб 70
дърва бб;чб 60
ритловици 60
ШИРОКОЛИСТНИ
трупи > 30 см твърди широколистни 95
трупи > 30 см ясен, явор, 120
трупи > 30 см меки широколистни 100
трупи - 18-29 см твърди широколистни 100
трупи - 18-29 см ясен, явор, 120
трупи - 18-29 см меки широколистни 90
т. трупи - 15-17 см 80
греди 80
коли 70
дърва 75
вършина 35
Трупи орех, черница 250

ПРИЛОЖЕНИЯ:
1. Мотиви за изменение на Наредба за определянето и администрирането на местните такси и 
цени на услуги на територията на община Севлиево;
2. Частична предварителна оценка на въздействието на Наредба за определянето и 
администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на община Севлиево, приета с 
приета е Решение № 132 от 11.09.2018 г. на Общински съвет - Севлиево;
3. Проект на Наредба за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги 
на територията на община Севлиево, заедно с предложенията за изменение.
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ПО ТОЧКА 1.2.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

На свое редовно заседание ПК „Общинска собственост и ТСУ“ разгледа предложението по 
т. 1.2. за продажба без търг или конкурс на УПИ по плана на с.Душево, както следва:

Урегулиран поземлен имот с площ от 960 кв.м и оценка в размер на 2760 лв. без ДДС
Урегулиран поземлен имот с площ от 558 кв.м и оценка в размер на 1600 лв. без ДДС

Комисията единодушно подкрепи предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ”- няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.” - няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 202

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 3 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост и чл. 29,
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ал. 1 от Наредбата за придобиване, управление и разпореждане е общинска собственост, Общинския 
съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 2024 г. 
и дава съгласие да се продаде без търг или конкурс на П. К. П., недвижими имоти, представляващ 
урегулирани поземлени имоти, както следва:

Урегулиран поземлен имот VI - 481, кв. 53, по регулационния план на с. Душево, 
община Севлиево, с площ от 960 кв. м, актуван с АЧОС № 8006/25.06.2024 г.

Урегулиран поземлен имот VII - 481, кв. 53, по регулационния план на с. Душево, 
община Севлиево, с площ от 5 5 8 кв. м, актуван с АЧОС № 8007/25.06.2024 г.

2. Одобрява оценките, изготвени от независим оценител на имотите, описани в т. 1, както 
следва:

Урегулиран поземлен имот VI - 481, кв. 53, по регулационния план на с. Душево, 
община Севлиево, с площ от 960 кв. м, актуван с АЧОС № 8006/25.06.2024 г., в размер на 2 760 лв. 

/две хиляди седемстотин и шестдесет лева/ без ДДС.
Урегулиран поземлен имот VII - 481, кв. 53, по регулационния план на с. Душево, 

община Севлиево, с площ от 5 5 8 кв. м, актуван с АЧОС № 8007/25.06.2024 г., в размер на 1 600 лв. 
/хиляда и шестстотин лева/ без ДДС.

3. Определя пазарни цени за имотите, както следва:
Урегулиран поземлен имот VI - 481, кв. 53, по регулационния план на с. Душево, 

община Севлиево, с площ от 960 кв. м, актуван с АЧОС № 8006/25.06.2024 г., в размер на 2 760 лв. 
/две хиляди седемстотин и шестдесет лева/ без ДДС.

Урегулиран поземлен имот VII - 481, кв. 53, по регулационния план на с. Душево, 
община Севлиево, с площ от 558 кв. м, актуван с АЧОС № 8007/25.06.2024 г., в размер на 1 600 лв. 

/хиляда и шестстотин лева/ без Д ДС.
4. Определя 30 на сто от постъпленията от продажбата на гореописания недвижим имот да се 

ползват за финансиране на изграждането, за основен и текущ ремонт на социалната и техническата 
инфраструктура на територията на с. Душево, община Севлиево.

5. Възлага на Кмета на община Севлиево да извърши всички необходими действия по 
продажбата на гореописаните в т. 1 имоти и да сключи договор с П. К. П.

ПО ТОЧКА 1.3.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т.1.3. е за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на незастроен 
поземлен имот - частна общинска собственост с площ от 676 кв.м по КККР на с.Стоките, община 
Севлиево. Началната цена за имота е в размер на 3500 лв. без ДДС. ПК „Общинска собственост и 
ТСУ“ също така подкрепя предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 27

ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 203

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост, 
Общинският съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 2024 г. 
и дава съгласие за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на незастроен поземлен имот, 
частна общинска собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор 69417.721.17 с площ 
676 кв. м, трайно предназначение на територията: урбанизирана, начин на трайно ползване: 
незастроен имот за жилищни нужди, актуван с АЧОС № 7997/20.06.2024 г. по КККР на с. Стоките, 
община Севлиево.

2. Одобрява изготвената от независим оценител оценка на имота в размер на 3 500 лв. /три 
хиляди и петстотин лева/ без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имота, в размер на 3 500 лв. /три хиляди и петстотин лева/ без 
ДДС.

4. Определя 30 на сто от постъпленията от продажбата на гореописания недвижим имот да се 
ползват за финансиране на изграждането, за основен и текущ ремонт на социалната и техническата 
инфраструктура на територията на с. Стоките, община Севлиево.

5. Възлага на Кмета на община Севлиево да организира и проведе публичния търг с явно 
наддаване за продажба на имота, с начална тръжна цена - определена в т. 3 пазарна цена.

ПО ТОЧКА 1.4.

Д-Р СЮЗАН САДЪКОВА-ТОМЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК 
„Здравеопазване и социални дейности“

ПК „Здравеопазване и социални дейности“ на свое редовно заседание разгледа постъпилото 
заявление от страна на управителя на „ДКЦ-1 -Севлиево“ ЕООД д-р Младен Пенчев за включване на 
лечебното заведение в съсловната организация на лечебните заведения за извънболнична
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медицинска помощ в страната. Това е необходимо поради факта, че по този начин ще се 
координират действията на всички лечебни заведения, които обслужват населението в различните 
общини и ще се поддържа по-високо ниво на даваната медицинска помощ. По този начин нашето 
лечебно заведение ще бъде конкурентно способно и сравнимо с останалите лечебни заведения. 
Постоянната комисия е на мнение, че трябва да дадем съгласие, като собственик, лечебното 
заведение „ДКЦ-1-Севлиево“ ЕООД да започне процедура за кандидатстване в тази съсловна 
организация.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

Членовете на ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ се солидаризират със 
становището на колегите от ПК „Здравеопазване и социални дейности“. Подкрепяме това 
предложение, като считаме, че разхода, който ще бъде направен за участието в тази организация е 
нищожен спрямо целта, която би постигнало участието на центъра там. Така, че подкрепяме 
единодушно това предложение.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

Явор Памукчиев прикани общинските

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното
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РЕШЕНИЕ № 204

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във вр. с чл. 147, ал. 2 от Търговския закон, чл. 25, ал. 1, т. 24 от Наредбата за 
реда за учредяване и упражняване правата на общината в публични предприятия и търговски 
дружества с общинско участие в капитала, гражданските дружества по Закона за задълженията 
и договорите и сдружения по Закона за юридическите лица с нестопанска цел, Общинският 
съвет - Севлиево, в качеството си на упражняващ правата на едноличния собственик на 
капитала в публично предприятие:

1. Дава съгласие „ДКЦ -1-СЕВЛИЕВО“ ЕООД, ЕИК 107504281 да членува в 
Националното сдружение на лечебните заведения за специализирана извънболнична 
медицинска помощ.

2. Възлага на управителя на „ДКЦ, -1-СЕВЛИЕВО“ ЕООД да реализира всички 
необходими действия, във връзка с изпълнението на т. 1.

ПО ТОЧКА 1.5.

СОНЯ ГЪРКОВА - общински съветник от БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, Председател на ПК 
„Образование, култура и вероизповедания”

На редовно заседание на ПК „Образование, култура и вероизповедания“ ние не можахме да 
останем безучастни относно нашата гражданска позиция към съдбата на хората с умствена 
изостаналост. И както се чете в предложението, тези центрове са се превърнали за тях в техни 
домове. В тях те намират подкрепа, рехабилитация, различни услуги, които им се предоставят. Това 
наистина е една доста уязвима група, затова ние от нашата комисия решихме, че ще подкрепим 
решението за прекратяване на социалната услуга „Наблюдавано жилище“, както и социалната услуга 
„Център за настаняване от семеен тип за деца/младежи е увреждания“, като се създава социалната 
услуга „Център за настаняване от семеен тип за пълнолетни лица с умствена изостаналост“, както и 
последващите точки относно ръководство, финансиране, които са изложени в решението.

Д-Р СЮЗАН САДЪКОВА-ТОМЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК 
„Здравеопазване и социални дейности“

ПК „Здравеопазване и социални дейности“ разгледа предложението, което е отправено и то 
съдържа два момента. Единият е прекратяване на социалната услуга „Наблюдавано жилище“ с 
мотивите отпадане на нуждата от такова жилище във връзка с наблюдавания през годините 
намаляващ капацитет на това социално заведение. Другият мотив е за по-пълноценно и ефективно 
използване на ресурсите - човешки и финансови. Това е по първия момент. Вторият момент е 
прекратяване на социалната услуга „Център за настаняване от семеен тип за деца/младежи с 
увреждания“. В това социално заведение са настанени лица преди много години, които бяха деца. Аз 
също съм участвала в тяхното наблюдение и лечение. Но тези деца вече навършиха пълнолетие и 
преминаха в друга социална група, лица над 18 годишна възраст. Всички тези деца, бивши и сега 
настоящи ползватели на тази социална услуга превърнаха това заведение в свой дом. Всяко тяхно 
преместване в друга услуга, на друго място би довело до допълнителен стрес за тези деца, а те са с 
много тежки увреждания. Ето защо ние от ПК „Здравеопазване и социални дейности“ адмирираме 
тази инициатива на общината и напълно я подкрепяме по отношение на това, тази услуга да бъде 
прекратена и да бъде трансформирана в създаване на услуга „Център за настаняване от семеен тип 
за пълнолетни лица с умствена изостаналост“. Това е място, където те са намерили своя дом, своята 
подкрепа, провеждат рехабилитация, познават своите помощници в техния път на отглеждане. 
Смятам, че ние като общински съветници трябва да подкрепим тези два момента.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

Д-р Иванов, благодарим за това предложение. Това искам да кажа от екипа, който е бил 
участник в създаването, развитието и стигането до днешния ден на тези две услуги. Особено на 
втората, която предлагате да бъде трансформирана. Всички членове на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности“ обсъдихме предложението и го подкрепяме единодушно.
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Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 205

На основание чл. 21 ал.1 т.23 от Закона за местно самоуправление и местната 
администрация, чл. 25, ал.1 и ал.2 от ЗСУ, във връзка с чл. 53, ал.1, ал.2 и ал.4, чл. 54, ал.1, 
чл. 58, ал.1, т.2 от Закона за социалните услуги, § 31, ал.2 и ал 3 от Преходните и 
заключителни разпоредби на ЗСУ във връзка с чл. 84, ал.1 и чл.88, ал.З от Правилника за 
прилагане на ЗСУ, чл. 11, ал.10 Закона за публичните финанси, във връзка с чл. 54 от Закона 
за държавния бюджет на Република България за 2024 г. и т.1, 4 и 13 от РМС № 
346/05.05.2023 г. за приемане на стандарти за делегираните от държавата дейности с 
натурални и стойностни показатели през 2024 г., Общински съвет - Севлиево:

1. Прекратява социалната услуга „Наблюдавано жилище“ - област Габрово, община 
Севлиево, гр. Севлиево, ул. „Хан Аспарух“ №7 с капацитет 4 потребители, считано от 
24.06.2024 г.;
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2. Прекратява социалната услуга „Център за настаняване от семеен тип за 
деца/младежи с увреждания“ - област Габрово, община Севлиево, гр. Севлиево, ул. 
„Крушевска“ №24Б с капацитет 14 потребители, считано от 01.09.2024 г.;

3. Създава социалната услуга „Център за настаняване от семеен тип за пълнолетни 
лица с умствена изостаналост“ - област Габрово, община Севлиево, гр. Севлиево, ул. 
„Крушевска“ №24Б с капацитет 14 потребители, считано от 01.09.2024 г.;

4. Социалната услуга „Център за настаняване от семеен тип за пълнолетни лица с 
умствена изостаналост“ да се администрира и управлява от второстепенен разпоредител с 
бюджет по бюджета на Община Севлиево за 2024 г. с адрес: гр. Севлиево, ул. „Крушевска“ 
№24Б;

5. Ръководителят на услугата да организира и изпълнява всички дейности, свързани 
с прякото предоставяне на социалната услуга „Център за настаняване от семеен тип за 
пълнолетни лица с умствена изостаналост“ съгласно ЗСУ, ППЗСУ, Наредбата за качеството 
на социалните услуги и заповедите на кмета на общината;

6. Финансирането и броят на потребителите на социалната услуга по т. 3 се 
определят съгласно Закона за държавния бюджет на Република България за 2024 г. във 
връзка с Решение на Министерски съвет за приемане на стандарти за делегираните от 
държавата дейности с натурални и стойностни показатели и разчетните показатели на 
Министерство на финансите за Община Севлиево за 2024 г.;

7. Мястото, на което ще се предоставя социалната услуга е в сграда в гр. Севлиево, 
на ул. „Крушевска“ №24Б, новопостроена за услугата „Център за настаняване от семеен тип 
за деца/младежи с увреждания“. Имотът е публична общинска собственост съгласно Акт № 
5530/28.10.2014 г. Сградата разполага с необходимото обзавеждане и оборудване за 
предоставяне на услугата „Център за настаняване от семеен тип за пълнолетни лица с 
умствена изостаналост“;

8. Условията и реда за ползване на необходимата материална база, обзавеждане и 
оборудване за предоставяне на услугата, вкл. нейното управление и администриране се 
определят от кмета на общината;

9. Броят и длъжностите на служителите, които ще извършват дейността по 
предоставяне на социалната услуга се определят от кмета на община Севлиево в рамките на 
средствата, определени по реда на т. 4 и съгласно Наредба за качество на социалните 
услуги;

10. Възлага на кмета на община Севлиево да извърши последващи действия по 
изпълнение на Решението във връзка с организирането и изпълнението на дейностите, 
свързани с предоставянето на услугата „Център за настаняване от семеен тип за пълнолетни 
лица с умствена изостаналост“ считано от 1 септември 2024 г., както и да извърши 
необходимите действия по чл. 84. ал.З и чл. 88, ал.4 от ППЗСУ.

ПО ТОЧКА 1.6.

Д-Р СЮЗАН САДЪКОВА-ТОМЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК 
„Здравеопазване и социални дейности“

ПК „Здравеопазване и социални дейности“ единодушно подкрепя така направеното 
предложение за актуализиране състава на Комисията за разглеждане на постъпили заявления и 
отпускане на финансови помощи с цел подпомагане на лечението на граждани от община Севлиево. 
Посочено е лицето Росица Банкова, всички я познаваме, работи в отдела за социални грижи към 
Общината и смятаме, че тя има необходимите качества, запозната е с тези моменти и можем да 
подкрепиме нейната кандидатура.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма
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д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 206

На основание чл. 21 ал.1 т.1 от Закона за местно самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл.З, ал.1 от Правилника за организацията на работа на 
общински солидарен фонд за подпомагане лечението на граждани от община Севлиево, 
Общинският съвет - Севлиево актуализира състава на Комисията както следва:

1. За секретар на Комисията за разглеждане на постъпили заявления и отпускане на 
финансови помощи с цел подпомагане на лечението на граждани от община Севлиево 
определя Росица Лъчезарова Банкова - младши експерт „Социални дейности” към отдел 
„Здравеопазване и социални дейности“ в Община Севлиево.

Всички останали членове на Комисията остават непроменени.

ПО ТОЧКА 1.7.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА”-26 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.”- няма
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д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 25 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД”-няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 207

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 124а, ал.1, чл.124б, ал.1 от Закона за устройство на територията, във връзка с чл. 
109, ал. 1 от Закона за устройство на територията, чл.17а и чл.40, ал.1, т.З от Закона за опазване на 
земеделските земи и реда по чл.40 и чл.41 от Правилника за прилагане на закона за опазване на 
земеделските земи, Общински съвет - Севлиево

1.РАЗРЕШАВА изработване на Подробен устройствен план-План за 
застрояване

/ПЗ/ за промяна предназначението на поземлен имот 65927.557.107 по плана на новообразуваните 
имоти на селищно образувание „Хоталич“, местност „Функата“, гр. Севлиево, както и изработване 
на парцеларни планове за довеждащи проводи на техническата инфраструктура при необходимост и 
комуникационно-транспортен план.

С плана за застрояване поземлен имот 65927.557.107 по плана на новообразуваните имоти 
на селищно образувание „Хоталич“, местност „Функата“, гр. Севлиево да получи отреждане „ За 
вилен отдих“ /Ов/

2. ОДОБРЯВА ЗАДАНИЕ по чл.125 от ЗУТ.
На основание чл.124б от Закона за устройство на територията настоящото решение да се 

разгласи с обявление, поставено на определено за това място в сградата на Община Севлиево, както 
и на други подходящи места в съответната територия - предмет на плана, и да се публикува на 
интернет страницата на общината.

На основание чл.124б, ал.4 от Закона за устройство на територията, решението не подлежи 
на оспорване.
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Приложения:
1. Проектно предложение за изработване на ПУП-ПЗ за промяна предназначението на 

имот с идентификатор 65927.557.107 по плана на новообразуваните имоти на селищно образувание 
„Хоталич“, местност „Функата“, гр. Севлиево.

ПО ТОЧКА 1.8.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т.1.8. е за провеждане на външната регулационна линия към улица на 
У ПИ IV- 4, кв.9 по плана на с. Валевци по фасадата на съществуващата в имота сграда. ПК 
„Общинска собственост и ТСУ“ подкрепя така направеното предложение.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 26

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното
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РЕШЕНИЕ № 208

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.8, ал.1 от ЗОС и §8, ал.2 от ПР на Закона за устройство на територията, 
Общински съвет - Севлиево,

ДАВА СЪГЛАСИЕ за провеждане на външната регулационна линия към улица с о.т.39 - 
о.т.46 на УПИ IV- 4, кв.9 по плана на с. Валевци, Община Севлиево по фасадата на съществуващата 
в имота сграда.

ПРИЛОЖЕНИЕ:
1. Задание за изработване на ПУП - ПРЗ за УПИ IV - 4 и УПИ V - 4, кв.9 по плана на с. 

Валевци.
2. Мотивирано предложение.

ПО ТОЧКА 1.9.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

ПК „Общинска собственост и ТСУ“ на свое редовно заседание разгледа предложението по 
т.1.9., като единодушно го подкрепи.

Също така разгледа и следващите две точки т.1.10. и т.1.11., като за тези две точки 
становището на ПК „Общинска собственост и ТСУ“ също така беше положително.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.”- няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
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„ЗА”- 27

СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 209

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 134, ал.2. т.1 и т. 6 от ЗУТ, във връзка с чл.208 от ЗУТ и §8, ал.2, т.2 от 
Преходните разпоредби на Закона за устройство на територията и Решение по точка 8 от протокол 
№04/23.05.2024 год. на Общински експертен съвет по устройство на територията Общинският съвет 
- Севлиево:

ОДОБРЯВА: Подробен устройствен план - План за регулация и застрояване (ПУП-ПРЗ) за 
ЧИ на ЗРП за част от кв.25, кв.25а и кв.27, както и улица с о.т.43-о.т.149а-о.т 149 - о.т.149б-о.т.64 по 
плана на с.Горна Росица, Община Севлиево, изработен на основание чл.134, ал.1 и ал.2, т.1 във 
връзка с чл.208, ал.1 от ЗУТ със съдържание:

ПЛАН ЗА РЕГУЛАЦИЯ (ПР):
Уличната регулация се променя така, че да съвпада със съществуващите имотни граници на 

имоти
- пл.№ 167, пл.№ 166, пл.№ 165, пл.№ 279, пл.№ 280, пл.№ 281, пл.№ 282, за които са 

отредени УПИ XX-167, УПИ ХХа-166, УПИ XXI-166, ХХП-165, кв.25 и УПИ ХХШ-279, УПИ 
ХХ1У-280, УПИ У-281, УПИ IV-282, кв.25а разположени на север от въпросната улица.

- пл.№ 157, пл.№ 158, пл.№ 159, пл.№ 160, пл.№ 162, пл.№ 164, за които са отредени УПИ 
УМ 57, УПИ У-158, УПИ III-160, УПИ II-162, УПИ 1-164, кв.27 разположени на юг от въпросната 
улица.

Образува се нова улица с о.т.43а-о.т.43б-о.т.43в-о.т.64в-о.т.64б-о.т.64а.
Установената устройствена зона - Жм се запазва.
Неразделна част от ПР са Збр. чертежи и обяснителна записка 2 листа, съставляващи 

графичната част.
ПЛАН ЗА ЗАСТРОЯВАНЕ (ПЗ):
За новообразуваните УПИ ХХ-167, УПИ ХХа-166, УПИ ХХ1-166, ХХП-165, кв.25 и УПИ 

ХХШ-279, УПИ ХХ1У-280, УПИ У-281, УПИ 1У-282, кв.25а, УПИ ХХШ-279, УПИ ХХ1У-280, УПИ 
У-281, УПИ 1У-282, кв.25а и У1-157, УПИ У-158, УПИ Ш-160, УПИ П-162, УПИ 1-164, кв.27 по 
плана на с.Горна Росица, Община Севлиево се запазва установената устройствена зона - Жм - при 
следните устройствени показатели:

- начин на застрояване - свободно;
- характер на застрояване - ниско, с височина до 10м;
- максимална плътност на застрояване - 60%;
- максимална интензивност на застрояване - 1,2;
- минимална озеленена площ — 40%;
- ограничителни и задължителни линии на застрояване от графичната част на ПУП - ПЗ;
Неразделна част от ПЗ са 1бр. чертеж и обяснителна записка 2 листа, съставляващи 

графичната част.

На основание чл.129, ал.1 от ЗУТ обявлението за решение за одобряване на Подробен 
устройствен план - План за регулация и застрояване (ПУП-ПРЗ) за ЧИ на ЗРП за част от кв.25, кв.25а 
и кв.27, както и улица с о.т.43-о.т.149а-о.т 149 - о.т. 149б-о.т.64 по плана на с.Горна Росица, Община 
Севлиево се изпраща в 7-дневен срок за обнародване в "Държавен вестник".

Приложения:
Проект за Подробен устройствен план - ПУП - ПРЗ.
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ПО ТОЧКА 1.10.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 27

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 210

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 134, ал.2 т.1 и т. 6 от ЗУТ, във връзка с чл.208 от ЗУТ и §8, ал.2, т.2 и т. 3 от 
Преходните разпоредби на Закона за устройство на територията, Общинският съвет - Севлиево:

1. ДАВА СЪГЛАСИЕ за частично изменение на застроителния и регулационен план 
на с. Петко Славейков, като част от улица от о.т. 109 до о.т. 177 по плана на с. П. Славейков 
отпада, парцели 1-498, П-503 и III - „за детска градина“ се включват в кв. 41, съответно като 
урегулирани поземлени имоти - УПИ XII - 498, УПИ XIII - 503 и УПИ УПИ XIV - „за детска 
градина“. Дворищната регулационна линия между УПИ X - 497 и УПИ XII - 498 се поставя по 
имотната граница между имот № 497 и имот № 498. Със застроителната съставка на плана за УПИ 
Х-497 и УПИ ХП-498 в кв. 41 по плана на с. Петко Славейков да се запази установената 
устройствена зона за ниско жилищно застрояване (Жм).

2. ОДОБРЯВА ЗАДАНИЕ на основание чл. 124 б, ал. 1 от ЗУТ с обхват: за част от 
кв. 41 и кв. 49, като отпада част от улица от о.т. 109 до о.т. 177 по плана на с. П. Славейков.
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3. РАЗРЕШАВА ИЗРАБОТВАНЕ НА ПУП - ПРЗ за частично изменение на застроителния 
и регулационен план /ЗРП/ на с. Петко Славейков, като парцели 1-498, П-503 и III - „за детска 
градина“ се включват в кв. 41, съответно като урегулирани поземлени имоти - УПИ XII - 498, УПИ 
XIII - 503 и УПИ УПИ XIV - „за детска градина“. Дворищната регулационна линия между УПИ X - 
497 и УПИ XII - 498 се поставя по имотната граница между имот № 497 и имот №498. Със 
застроителната съставка на плана за УПИ Х-497 и УПИ ХП-498 в кв. 41 по плана на с. Петко 
Славейков да се запази установената устройствена зона за ниско жилищно застрояване (Жм).

Приложения:
Техническо задание и предложение за изработване на проект за Подробен устройствен план 

- ПУП - ПРЗ.

ПО ТОЧКА 1.11.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ЗА” - 27 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” -

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното
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РЕШЕНИЕ №211

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 124а, ал.1 и чл.124б, ал.1 от Закона за устройство на територията, във връзка с 
чл. 109, ал. 3, т. 4 и т. 7 и чл.125, ал.1 и ал. 2 от Закона за устройство на територията, чл.17а, ал.2 от 
Закона за опазване на земеделските земи, Общинският съвет - Севлиево РАЗРЕШАВА 
изработването на проект за подробен устройствен план - парцеларен план (ПУП-ПП) за трасе на 
водоснабдителен преносен (довеждащ) провод и съоръжения към него - за обект: „Преносен 
(довеждащ) водопровод от НВ „Хирево“ до ПС „Чешмите ” - е. Дамяново”, започващо след НВ 
„Хирево“ - с. Хирево - публична общинска собственост (ПОС) на община Севлиево до включването 
му в черпателния резервоар на ПС „Чешмите“ - с. Дамяново - ПОС на община Севлиево, 
преминаващо през съответните поземлени имоти от урбанизираната територия на с. Хирево и извън 
урбанизираните територии в землищата на селата Хирево и Дамяново, община Севлиево, област 
Габрово и одобрява планово задание за този план.

ПО ТОЧКА 1.12,

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

Това предложение ни беше изпратено допълнително. В ПК „Бюджет, финанси и стопански 
дейности“ разгледахме изготвеното предложение от кмета на общината, обсъдихме го и го приемаме 
единодушно. Приканваме и Вас да направите същото.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ Д АНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
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„ЗА”- 27

ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 212

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 140, ал. 1 от Закона за публичните финанси, Общински съвет - 
Севлиево:

1. Приема Одитно становище за заверка - немодифицирано мнение относно 
консолидирания годишен финансов отчет на Община Севлиево за 2023 година.

2. Приема Одитен доклад на Сметната палата за извършен финансов одит на 
консолидирания годишен финансов отчет на Община Севлиево за 2023 година.

ПО ТОЧКА 1.13.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

Това предложение също беше разгледано в ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ . 
Считаме, че е налице ресурс с който да се подпомогне населението в община Болярово и подкрепяме 
единодушно.

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Зам.Председател на Общински съвет - Севлиево, Председател на 
групата общински съветници от ДПС, Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и 
туризъм”

Ние от групата на ДПС винаги сме били съпричастни с пострадали от природни бедствия и 
катаклизми. Поздравяваме общинската администрация и ще подкрепим така направеното 
предложение. Нека бъдем поучителни за още общини. Общините са над 200 в България и ако всяка 
община направи такова дарение, което не е много, но е нещо за подпомагане бедстващите семейства. 
Защото днеска е една община, утре може да е нашата община. Поздравления за общинската 
администрация и вносителят.

СВЕТЛАНА ГЕОРГИЕВА - Председател на групата общински съветници от Граждани за 
Общината

Към всичко това, което се случва през последните дни, всички сме съпричастни, защото 
бедите и нещастията идват без да имат план. Затова когато можем и с каквото можем ние всички сме 
готови да помогнем и наистина това, което прави община Севлиево да подкрепи със средства 
община Болярово е много хубав знак на толерантност и съпричастност. Със сигурност всичко 
каквото отпускаме и като парични средства и като други такива помощи са добре дошли за хората, 
защото никой не е застрахован от нещастие. А ние сме с огромни сърца и можем да помагаме с 
каквото можем.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма
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д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 26 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 213

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация, Общински съвет - Севлиево:

1. Одобрява отпускането на финансова помощ от наличностите по бюджетната 
сметка в размер на 5 000 (пет хиляди) лева на община Болярово във връзка с преодоляване 
на последствията от опустошителните пожари през месец Юли 2024 г.

2. Паричната помощ по т.1 да бъде преведена по сметката на община Болярово.
3. Упълномощава Кмета на община Севлиево да предприеме необходимите действия 

за изпълнение на настоящото решение.

ПО ТОЧКА 1.14.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

Считаме, че предложението е резонно. Всички в ПК „Бюджет, финанси и стопански 
дейности“ изразихме положително становище и предлагам и Вие да подкрепите така направеното 
предложение.
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СОНЯ ГЪРКОВА - общински съветник от БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, Председател на ПК 
„Образование, култура и вероизповедания”

Ние разгледахме също на наша редовна комисия тази точка. Всички ние знаем, че 
читалищата са едни от първите стожери на българската култура и просвещение. Също така те имат 
една специфична мисия да съхранят и развият традиционните ценности, както в определен регион, 
така и в цялата държава и тяхната дълбока взаимовръзка с миналото, с традициите и с 
образователния процес. Това е в тяхната основа. Но знаем, че финансовата помощ, която те 
получават от държавния бюджет не винаги е достатъчна. В материала разбрахме, че читалището в 
с.Петко Славейков е участвало по доста програми и е успяло да изпълни както подмяна на дограма, 
поставяне на нови столове, така, че тази сума, която ще се отдели за тях за закупуване на климатици 
мисля, че е съвсем в реда на нещата. Затова ние ще подкрепим, както призовавам и останалите да 
подкрепим това предложение.

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Зам.Председател на Общински съвет - Севлиево, Председател на 
групата общински съветници от ДПС, Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и 
туризъм”

Ние от групата на ДПС също ще подкрепим така направеното предложение с основанието, че 
читалищата трябва да бъдат подпомагани, защото самото им финансиране е твърде малко за 
съхраняването на бита, културата в регионите. Трудно се формират групи, а камо ли да поддържат 
сграден фонд и т.н. Също сме подкрепяли и други искания за спортни клубове, и за култура, и т.н.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 26 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 26

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма
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След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 214

На основание чл. 21. ал. 1, т. 6 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл. 124, ал. 2 и чл. 125, ал. 1, т. 2 от Закона за публични 
финанси, Общински съвет - Севлиево:

1. Дава съгласие община Севлиево да предостави финансова помощ на Народно 
читалище „Възраждане - 1927” село Петко Славейков в размер на 4 500 лв. (четири хиляди и 
петстотин лева) за закупуване на климатици.

2. Упълномощава Кмета на община Севлиево да предприеме необходимите действия 
за изпълнение на настоящото решение.

ПО ТОЧКА 2,1.

Д-Р СЮЗАН САДЪКОВА-ТОМЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК 
„Здравеопазване и социални дейности“

Двете комисии ПК „Здравеопазване и социални дейности“ и ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности“ заедно разгледахме предложението относно: Одобрени кандидати за 
финансово подпомагане на изследвания и процедури свързани с асистирана репродукция за 
семейства и лица с репродуктивни проблеми, живеещи на семейни начала на територията на Община 
Севлиево. В този период в който бяхме отпуснати 3 двойки пуснаха своите заявления за такова 
подпомагане, като 2 от двойките са за първи път, а 1 от двойките е за пореден втори път. Съгласно 
нашите правилници семействата, които са за първи път получават финансова подкрепа в рамките на 
2 хил.лева, а всички останали за втори и пореден път по 1500 лева. Документите и на трите 
семейства или живеещи на семейни начала отговарят на всички изисквания на правилника и ПК 
„Здравеопазване и социални дейности“ подкрепи изцяло така направеното предложение тези 
семейства да бъдат подкрепени със съответните финансови средства според поредността.

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Зам.председател на ОбС, Председател на групата общински 
съветници от ДПС, Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

От групата на ДПС също ще подкрепим тази точка с единодушие, защото винаги сме били 
съпричастни към семействата имащи нужда от такава помощ. И доколкото разбирам от колежката 
Садъкова все още има средства и от тука призовавам, ако има семейства в община Севлиево, които 
нямат информация за така предоставяната помощ, нека кандидатстват и ние да подпомагаме тези 
семейства.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 26 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
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„ЗА”- 25

МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 215

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация и чл. 3 и чл. 19 от Правилника за финансово подпомагане на 
изследвания и процедури, свързани с асистирана репродукция за семейства и лица с 
репродуктивни проблеми, живеещи на семейни начала на територията на Община 
Севлиево, Общинският съвет - Севлиево:

1. Одобрява двойките, кандидатствали за финансово подпомагане, както следва:
- ДД-6-Б-01-05.17/29.04.2024 г.;
- ДД-6-Б-01-05.19/17.05.2024 г.;
- ДД-6-Б-02-01.148/14.06.2024 г.;

2. За двойките, които кандидатстват за първи път финансовото подпомагане да бъде в 
размер на 2000 лв.

3. За двойките, които кандидатстват за втори и всеки следващ път финансовото 
подпомагане да бъде в размер на 1500 лв.

ПО ТОЧКА 2.2.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 22 „ПРОТИВ”- 1 „ВЪЗД” - 4

ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ВЪЗД.СЕ”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ПРОТИВ”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ВЪЗД.СЕ”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ВЪЗД.СЕ”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ВЪЗД.СЕ”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 216

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, Общински съвет - Севлиево приема изменение на „Правилник за 
организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация в община Севлиево“.

ИЗМЕНЯ ал. 1 от чл. 14 от Правилника, като след изменението разпоредбата 
придобива следния текст: „ Общинският съвет —- Севлиево може да избере един или повече 
заместник-председатели на Общинския съвет, които да изпълняват функциите на 
председателя при отсъствие на последния и в случаите на чл.17, ал.З от този Правилник. “

ПРИЛОЖЕНИЕ:
1. Мотиви за изменение на Правилник за организацията и дейността на Общинския 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация в 
община Севлиево, приет с Решение № 244 от 26.07.2016 г. на Общински съвет - 
Севлиево;

2. Частична предварителна оценка на въздействието на Правилник за организацията 
и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с 
общинската администрация в община Севлиево, приет с Решение № 244 от 
26.07.2016 г. на Общински съвет - Севлиево;
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ПО ТОЧКА 2.3.

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Зам.председател на ОбС, Председател на групата общински 
съветници от ДПС, Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

Поради възникнали обстоятелства по чл.24, ал.1, т.4 от Правилник за организацията и 
дейността на Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 
администрация в община Севлиево правя следното предложение за допълнение и промяна в състава 
на постоянните комисии.

ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ освободеното място на члена Юсеин 
Вейселов, който стана народен представител знаете от Габровска област, да бъде заето 
от общинския съветник Шермин Мехмедова.
ПК „Екология и рационално използване на природните ресурси“ - Мехмед Мехмедов - 
член в комисията да бъде подменен с общинския съветник Шермин Мехмедова
ПК „Сигурност, обществен ред и организация на движението“ освободеното място на 
председател на постоянната комисия от избрания за народен представител Юсеин 
Вейселов да бъде заето от общинския съветник Мехмед Мехмедов

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 23 „ПРОТИВ” - 2 „ВЪЗД.” - 2

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ВЪЗД.СЕ”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ПРОТИВ”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ВЪЗД.СЕ”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ПРОТИВ”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното
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РЕШЕНИЕ № 217

На основание чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 45, ал. 2 от Правилник за организацията и дейността на Общинския 
съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация в община 
Севлиево, Общински съвет - Севлиево:

1. В ПК „Екология и рационално използване на природните ресурси“ Мехмед Мустафов 
Мехмедов да бъде подменен с Шермин Адил Мехмедова

2. Попълва състава на ПК „Сигурност, обществен ред и организация на движението“, като на 
мястото на Юсеин Хасанов Вейселов избира:

• Мехмед Мустафов Мехмедов
от състава на комисията избира за председател на ПК „Сигурност, обществен ред и организация на 

движението“:
• Мехмед Мустафов Мехмедов

2. Попълва състава на ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“, като на мястото на Юсеин 
Хасанов Вейселов избира:

• Шермин Адил Мехмедова

ПО ТОЧКА 2.4.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Аз ще направя своето предложение, то е за д-р Христо Ботев. Той е представител на най- 

голямата група в ОбС, това е на ПП ГЕРБ. Д-р Ботев е с дълъг стаж в ОбС, също така е и 
организационен секретар и през всичките тези години много съвестно е изпълнявал своите 
задължения. Като общински съветник е много прилежен и аз мога да кажа и в работата, защото той 
от малък е идвал при мене на стаж, това показва, че съм доста по-голям от него и съм имал 
възможността да го наблюдавам. Тази година д-р Ботев стана на 50 години. Това показва вече една 
зрялост от неговия живот. Така, че предлагам да гласуваме за д-р Христо Ботев да бъде заместник 
председател на Общински съвет - Севлиево.

МИХАИЛ ЙОНКОВ - Председател на групата общински съветници от ПП-ДБ
Абстрахирам се от направеното предложение за г-н Ботев, просто искам да изкажа нашето 

мнение относно направеното предложение за трети заместник председател на ОбС. Внимателно 
четох няколко пъти мотивите, но честно казано аз не можах да разбера какви са тези мотиви. 
Единствено, че е необходим трети заместник председател за да функционира нормално работата на 
ОбС, което за мен така е доста странен мотив. При положение, че вече имаме двама избрани 
заместник председатели, означава ли, че те като ..... Аз единствено което виждам в Правилника
задължение на заместник председателя е да осъществява функциите на Председателя на ОбС, когато 
той отсъства. Аз се надявам Вие да не отсъствате, и предния път го казах това. Да разбирам ли, че 
двамата заместник председатели не са достатъчно като брой да могат да заместят Вие когато 
отсъствате, а е необходим и трети. Другият ми въпрос е как ще бъде разпределено старшинството, 
кой кога ще Ви замества като отсъствате, защото на мен това също не ми е ясно. И така малко 
шеговито ще го кажа накрая. До колкото знам на 4 часа Вие работите и се радвам, иначе ако бяхте на 
8 сигурно трябваше да приемем още 3-ма човека , за да може така функциите да ги изпълняват.

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Зам.председател на ОбС, Председател на групата общински 
съветници от ДПС, Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

/реплика към Михаил Йонков/ В началото на заседанието показахте незнание в Правилници и 
Наредби. Сега в тази последна точка показвате същото. В работата на заместник председателя е 
освен да заема длъжността на председателя и да подпомага неговата работа. А понеже 
Председателят в този мандат, Председателят на ОбС е с намалено работно време от 4 часа и от там и
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намалено заплащане за да може да не ощетяваме жителите на община Севлиево, ние с колегите 
подпомагаме безвъзмездно работата на Председателя на ОбС. А пък как ще се разпредели 
старшинството, това ще го прецени председателят според това, кой колко помага в дейността при 
сформирането на дневния ред и предложения и точки.

МИХАИЛ ЙОНКОВ - Председател на групата общински съветници от Ш1-ДБ
/дуплика към Исмаил Хаджихасан/ Не знам как преценихте, че съм показал непознаване на 

нормативните актове и то по какъв начин. Аз мисля, че точно това казах и преди малко. И ако може 
в бъдеще да ни запознаете с това как точно подпомагате дейността на Председателя като заместник 
председатели ще бъде много добре, за да избягваме следващи такива дискусии в бъдеще.

ДИМИТЪР ТОНЕВ - общински съветник от Ш1-ДБ
Единственото уточнение, което искам да направя е, че по тази точка трябва да гласуваме 

персонална кандидатура. Г-н Ботев, ще гласувам „против“ , но това не е лично към Вас. Просто 
убеждението ми е, че трети заместник председател на ОбС е напълно излишен като длъжност.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Няма да имате възможност да гласувате „против“, защото се гласува с листче „ЗА“ и 

„ПРОТИВ“. Гласуването е тайно, така че всеки може да гласува както си иска, но в крайна сметка не 
се обявява вота.

Очаквам предложения за комисия от трима човека, която да проведе избора. Предлагам 
Павлин Ганчев за председател на комисията, Исмаил Хаджихасан за член и Станимир Стойчев за 
член.

Тъй като не се направиха други предложения за състав на комисията, д-р Явор Памукчиев 
прикани общинските съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Всяка точка от проекта за решение ще гласуваме поотделно.

1. Определя Общински съвет - Севлиево да има 3 /трима/ заместник-председатели.

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ВЪЗД.СЕ”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ПРОТИВ”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ПРОТИВ”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ПРОТИВ”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ПРОТИВ”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
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“ЗА” - 21

ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

“ПРОТИВ” - 4 “ВЪЗД.”- 1

Д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват състава на комисията:

1. Павлин Красимиров Ганчев - Председател
2. Станимир Косев Стойчев - член
3. Исмаил Кязим Хаджихасан - член

„ЗА”- 25 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД” - 1

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ВЪЗД.СЕ”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ШЕРМИН АДИЛ МЕХМЕДОВА „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

д-р Явор Памукчиев обяви 10 мин.почивка за подготовка на комисията за провеждане на 
тайния избор.

След почивката д-р Явор Памукчиев извиква по азбучен ред имената на общинските 
съветшщи за провеждане на тайния избор за заместник председател на Общинския съвет.

След приключване на гласуването урната с бюлетините беше отворена пред всички 
общински съветници. Председателят на комисията - Павлин Ганчев и Исмаил Хаджихасан - член 
изваждаха и отваряха пликовете един по един, като отчитаха гласовете за единствения кандидат. 
След приключване на броенето на бюлетините Павлин Ганчев - Председател на временната 
комисия за произвеждане на таен избор на заместник председател на Общински съвет - Севлиево 
обяви резултата.
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След провеждане на тайното гласуване, комисията установи следните резултати: 
От присъстващите 27 общински съветници, по списък са гласували 27.

ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ 20 гласа

Протоколът от проведения избор и списък на съветниците по азбучен ред с подписите им 
положени след гласуването са приложени към протокола.

След проведените гласувания Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 218

На основание чл.24, ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
Общински съвет - Севлиево:

1. Изменя т. 1 от Решение № 003 от 28.11.2023г. на Общински съвет - Севлиево, като текста 
приема следния вид:

Определя Общински съвет - Севлиево да има 3 /трима/ заместник-председатели.

брой на 
общинските 
съветници

Присъст
вали

“За” “Против” “Възд.се”

29 26 21 4 1

2. Избира комисия, която да произведе избора на нов трети заместник председател при тайно 
гласуване по реда на чл. 11 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - 
Севлиево, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация в община 
Севлиево, в състав от 3 /трима/ общински съветници:

1. Павлин Красимиров Ганчев - Председател
2. Станимир Косев Стойчев - член
3. Исмаил Кязим Хаджихасан - член

брой на 
общинските 
съветници

Присъст
вали

“За” “Против” “Възд.се”

29 26 25 няма 1

2. Избира за заместник-председател на Общински съвет - Севлиево

Христо Бойков Ботев

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Да честитим на д-р Ботев. Да му пожелаем да бъде активен и наистина тримата заместник 

председатели да бъдат активни и да докажат на другите членове на Общинския съвет, че има нужда 
от тях. Ще се радвам, ако участвате в повече мероприятия, организирате мероприятия.

Д-Р ХРИСТО БОТЕВ - общински съветник от ГЕРБ, Заместник председател на Общински 
съвет - Севлиево

Аз искам да благодаря на всички колеги, които ми оказаха доверие и смятам, че ще го 
защитя.
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ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Зам.председател на ОбС, Председател на групата общински 
съветници от ДПС, Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

Изказването ми е свързано с .1.13. От трибуната на ОбС искам да призова всички граждани, 
че се приемат дарения за община Болярово в сградата на Социален патронаж, като нови дрехи, 
одеала, санитарни материали. Обръщам се с призив за дарения.

След изчерпване на дневния ред Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев 
закри заседанието в 15.50 часа

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО 
ПРЕДСЕДАТЕЛ:

1-р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ /
Водил протокола: 
Мл.експерт „ОбС

Р.Димова /
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